

# FUTURE CHAMPIONS

## 13. – 18. Juni 2023



Hof Kasselmann | Hagen a.T.W.

future-champions.de



### Current Information

date 7.06.2023

#### **EHV Prevention (horses)**

Upon arrival, **the 3-day temperature** log of the horses, the completed "Check-In Form", must be submitted. For horses **competing internationally**, upload the temperatures in the **FEI Horse App** as well. The fever measurement upon arrival will be carried out in the assigned boxes of the horses by the rider/carer in the presence of the FEI veterinarian or a person commissioned by him (bring your own thermometer with you). From the moment the horse is stabled, it is mandatory to measure fever twice a day (**once before 11.59 am and once between 12.00am and 8.00pm**) and enter this in the **FEI Horse App**.

#### **Health Papers – please fill the special form**

For all athletes which will participate in the CDI/ CSI in Hagen next week, the local veterinary authorities have ask the organiser to remind you that the horse/horses you are bringing to the event must be registered in TRACES which is EU System for horse transport within the EU. Please be advised that if your horse/horses are not registered in TRACES you might have trouble to transport the horse back. TRACES ID No: DE034590203797

#### **Each participant will receive a direct email from EventClearing on the following point!**

#### **Payments**

Payment of the entire cost in advance of the event is obligatory: please create your own preliminary invoice at [app.eventclearing.lu](http://app.eventclearing.lu) .  
Payment to EventClearing S.A., LU38 0025 4101 2925 8200, BILLLULLXXX, Banque International a Luxembourg  
Please do not hesitate to contact us directly with any questions: [info@eventclearing](mailto:info@eventclearing).

#### **Anti Doping**

##### Anti Doping- Human

"Important note for all participants:

All participants in international competitions are subject to the FEI Anti-Doping Rules for Human Athletes (ADRHA). In this context, the FEI or a control agency used by it, the International Testing Agency (ITA), is obliged to take unannounced competition samples from participants. The ITA selects the athletes for the rehearsals itself or conducts them at the suggestion of the FEI. Participants can find out about the process of a doping control on the website <https://youtu.be/Ge6UF7JJgI> with the help of an explanatory film. In the event of controls, we ask the participants to be willing to cooperate accordingly. In order to be well informed which medications and dietary supplements are permitted or permitted in competition. "We recommend downloading the banned app from the National Anti-Doping Agency (NADA) in the app store."

##### Anti Doping Horse

- Regular visits to the FEI website [www.feicleansport.org](http://www.feicleansport.org) are strongly recommended in your own interest before an international start! There you will find all important information such as current press releases, a list of prohibited substances and the current brochures.
- The FEI has changed the BANNED SUBSTANCES list - please inform yourself! You can find the list at the following link:
- <http://prohibitedsubstancesdatabase.feicleansport.org>

#### **Arrival and stabling**

Monday, 12.6. from 3.00 p.m. to 8.00 p.m.

Tuesday, 13.6. and Wednesday 14.6. from 8.00 a.m. to 8.00 p.m.

You can reach the stable manager from Sunday, 11.6. on **+49 (0) 157 543 209 25**

We are looking forward to welcoming you in Hagen a.T.W. for the Future Champions 2023 and wish all riders good luck.

With kind regards

**Your Horses & Dreams Entertainment Team**

# FUTURE CHAMPIONS

## 13. – 18. Juni 2023



Hof Kasselmann | Hagen a.T.W.

future-champions.de



### Aktuelle Informationen

Stand 7.06.2023

#### **EHV Prävention (Pferde)**

Bei Anreise sind das **3-tägige Temperaturprotokoll** der Pferde, das ausgefüllte „Check-In Formular“, einzureichen.

Für **International startende** Pferde ist das hochladen der Temperaturen in die FEI Horse App **verpflichtend**. Die Fiebermessung bei Anreise wird in den zugewiesenen Boxen der Pferde durch den Reiter / Pfleger in Anwesenheit des FEI Veterinärs oder einer von ihm beauftragten Person vorgenommen (ein eigenes Thermometer ist mitbringen). Ab Einnistung sind bei jedem Pferd verpflichtend 2 x täglich Temperatur zu messen (**1 x vor 11.59 Uhr und 1 x zwischen 12.00 und 20.00 Uhr**) und dieses für **international startende Pferde in die FEI Horse App**, einzutragen.

#### **Gesundheitspapiere /Transportpapiere bitte füllen sie dafür das spezielle Formular aus!!**

Für alle Athleten, die nächste Woche am CDI teilnehmen werden und **nicht** mit ihren Pferden in Deutschland stehen, haben die örtlichen Veterinärbehörden den Organisator gebeten, Sie daran zu erinnern, dass das Pferd/die Pferde, die Sie zur Veranstaltung mitbringen, **in TRACES, dem EU-System, registriert sein** müssen zum Pferdetransport innerhalb der EU. Bitte beachten Sie, dass Sie Probleme beim Rücktransport des Pferdes haben könnten, wenn Ihr Pferd/Ihre Pferde nicht in TRACES registriert sind. TRACES ID No: DE034590203797

**Zu folgendem Punkt erhält jeder Teilnehmer direkt eine E-mail von EventClearing!**

#### **Bezahlung der Turnierteilnahme**

Teilnahmegebühren, sind **per Banktransfer an EventClearing** zu entrichten. Bitte erstellen Sie sich Ihre eigene Vorabrechnung unter **app.eventclearing.lu**

Zahlung an EventClearing S.A., LU38 0025 4101 2925 8200, Banque International à Luxembourg, BILLULLXXX  
Bei Rückfragen kontaktieren sie bitte: info@eventclearing.lu

#### **Anti Doping**

Anti Doping- Human

"Wichtiger Hinweis für alle Teilnehmer:

Alle Teilnehmer an internationalen Wettkämpfen unterliegen den Bestimmungen der Anti Doping Rules for Human Athletes (ADRHA) der FEI. In diesem Zuge ist die Fei bzw. eine von ihr eingesetzte Kontrollagentur, die International Testing Agency (ITA), berechtigt, unangekündigte Wettkampfproben bei Teilnehmern zu nehmen. Die ITA wählt die Athleten für die Proben selbst aus, oder führt sie auf Anregung der FEI durch. Über den Ablauf einer Dopingkontrolle können sich die Teilnehmer auf der Internetseite [https://youtu.be/Ge6UF7\\_JJqI](https://youtu.be/Ge6UF7_JJqI) mit Hilfe eines Erklärfilmes informieren. Im Falle von Kontrollen bitten wir die Teilnehmer um eine entsprechende Kooperationsbereitschaft. Um gut informiert zu sein welche Medikamente und Nahrungsergänzungsmittel im Wettkampf zugelassen bzw. verboten sind, empfehlen wir, die App der Nationalen Anti Doping Agentur (NADA) im App-Store herunterzuladen."

Anti Doping Pferd

- Der regelmäßige Besuch der FEI- Seite [www.feicleansport.org](http://www.feicleansport.org) wird im eigenen Interesse vor einem internationalen Start nachdrücklich empfohlen! Dort findest Du alle wichtigen Informationen wie aktuelle Pressemitteilungen, eine Liste der verbotenen Substanzen und die aktuellen Broschüren dazu.
- Die FEI hat die Liste der **VERBOTENEN SUBSTANZEN** geändert- bitte informiere Dich! Du findest die Liste unter folgendem Link: <http://prohibitedsubstancesdatabase.feicleansport.org>

Weitere wichtige Informationen zum Thema Doping finden Sie/ findest Du auf unserer Internetseite unter folgendem Link: <https://www.pferd-aktuell.de/fairersport/was-ist-doping-haeufig-gestellte-fragen/was-ist-doping-haeufig-gestellte-fragen>

#### **Anreise und Einstellen:**

Montag, 12.06. von 15.00 Uhr bis 20.00 Uhr

Dienstag, 13.06. und Mittwoch, 14.6. von 8.00 Uhr bis 20.00 Uhr

Sie erreichen sie den Stallmeister ab Sonntag, 11.6. unter **+49 (0) 157 543 209 25**

Wir freuen uns Euch/Sie in Hagen a.T.W. zu den Future Champions 2021 begrüßen zu dürfen und wünschen allen Reitern viel Erfolg.

Mit freundlichen Grüßen

**Ihr Horses & Dreams Entertainment Team**

# FUTURE CHAMPIONS

## 13. – 18. Juni 2023

Hof Kasselmann | Hagen a.T.W.

future-champions.de



### Horse Inspections (nation by nation)

<b>Dienstag.</b>	<b>Tuesday 13.06</b>				
16.00 - 18.15	CSIO J				
18.15 - 20.00	CSIO Y				
<b>Mittwoch</b>	<b>Wednesday 14.06.</b>				
08.00	CSIO J, CSIO Y	Re-Inspection			
14.00 - 14.30	CDI J				
14.35 - 15.00	CDIO J				
15.05 - 15.25	CDI Ch				
15.30 - 15.45	CDIO Ch				
15.50 - 16.15	CDI Y				
16.20 - 16.45	CDIO Y				
16.45 - 18.00	CSIO P				
<b>Freitag,.</b>	<b>Friday 16.06</b>				
09.00	CDIO P	Re-Inspection			
			<b>Donnerstag,</b>	<b>Thursday 15.06.</b>	
			07.00	CDIJ, CDIOJ, CDIY,	Re-Inspection
			07.15	CSIO P	Re-Inspection
			07.30	CDIOY, CDIOCh, CDIOCh	Re-Inspection
			09.00 - 09.25	CDIP	
			09.30 - 10.50	CSIO Ch	
			11.00	CDIP	Re-Inspection
			16.00	CDIOP	

### Meeting Chef d'Equipe and meeting of the team Veterinarian

<b>Mittwoch Wednesday 14.06.</b>	18.00	CDIO J, CDIO Y, CDIO Ch	Meeting Chef d'Equipe and draw
	18.30	CSIOJ, CSIO Y, CSIO Ch, CSIO P	Meeting Chef d'Equipe and draw
	19.00	CDIO J, CDIO Y, CDIO Ch, CDIO P	Meeting of the Team Veterinarian
		CSIO J, CSIO Y, CSIO Ch, CSIO P	Meeting of the Team Veterinarian
<b>Donnerstag, Thursday 15.06</b>	17.00	CDIOP	Meeting Chef d'Equipe and draw (directly after the Vet. Check)

### Jumping „Warm up times“ Jumping Stadium

<b>Dienstag Tuesday 13.06.</b>	17.45 - 20.00	CSIOJ, CSIO Y	warm up without obstacles
<b>Mittwoch Wednesday 14.06.</b>	15.30 - 16.45	CSIO P	warm up without obstacles
	16.45 - 18.00	CSIO Ch	warm up without obstacles

### Dressage „Training times“

	<b>Dressage Stadium</b>		<b>Dressage Place 2</b>
	Warm Up = New Dressage place		Warm up 2 = Place on the hill
<b>Dienstag,</b>		<b>Tuesday</b>	
12.00-17.00	Training for All only on the Warm up I & arena on the hill	12.00 -17.00	Training for All only on the Warm up I & arena on the hill
17.00-19.00	Official Training – Competition arena and warm up	17.00-19.00	Official Training – Competition arena and warm up
<b>Mittwoch</b>		<b>Wednesday</b>	
09.00 – 11.30	Training for All only on the Warm up I & arena on the hill	09.00 – 11.30	Training for All only on the Warm up I & arena on the hill
12.00 – 18.30	Official Training – Competition arena and warm up	12.00 – 18.30	Official Training – Competition arena and warm up
<b>Donnerstag,</b>		<b>Thursday</b>	
6.45 - 7.30	Training Competition arena and warm up	6.45 – 7.30	Training Competition arena and warm up
<b>Freitag,</b>		<b>Friday</b>	
6.30 – 7.30	Training Competition arena and warm up	6.30 – 7.30	Training Competition arena and warm up
		17.45 - 19.00	Training Competition arena and warm up
<b>Samstag,</b>		<b>Saturday</b>	
7.00 – 8.00	Training Competition arena and warm up	7.00 – 8.00	Training Competition arena and warm up
		17.45- 19.00	Training Competition arena and warm up
<b>Sonntag, Sunday, 18.6.</b>			
7.00 – 7.45	Training Competition arena and warm up		
7.45 – 8.30	Training warm up area		
7.45 – 8.30	Training Competition arena only for the CDIOP		

### Sound Checks

Mittwoch Wednesday 14.06		Freitag, Friday 16.06.	
18.30	CDIJ u CDIOJ	18.00-18.30	CDIO P
19.30	CDI Y	18.30-19.00	CDIOY
	<b>SOUND CHECK</b> Nation by Nation		<b>SOUND CHECK</b> nation by nation
	<b>SOUND CHECK</b> Nation by Nation		<b>SOUND CHECK</b> nation by nation
Samstag, Saturday, 17.6.			
19.25-20.00	CDIO P		<b>SOUND CHECK</b> nation by nation

### Special event

Thursday 19.00 "Welcome Night" for the nations presented by Covalliero